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Dossier sluis 16 
 
 
 
Geacht college, 
 
In de vergadering van de commissie Ruimte en economie van maart heb ik gevraagd om alle 
documenten over sluis 16 in relatie tot de vestiging van een logistiek centrum op bedrijventerrein 
Kanaalzone II voor de raadsleden ter inzage te leggen. In de commissievergadering van april heb ik 
deze vraag herhaald. De reactie van de portefeuillehouder was: "Met betrekking tot Rijkswaterstaat 
vraagt u naar het onderzoek. Ik zal navragen wat daar de mogelijkheden van zijn omdat 
Rijkswaterstaat dat onderzoek uitvoert. Ik zal even checken wat daar mogelijk is in die 
informatieverstrekking." 
De stichting Kanaalzone 2 heeft op 26 april van Rijkswaterstaat de volgende verklaring gekregen.  
"Rijkswaterstaat is nog steeds bezig met de voorbereiding van een constructieberekening. Zoals 
eerder aangegeven betreft dit specialistisch werk, dat niet zomaar uitgevoerd kan worden. Ook 
moeten er eerst verschillende gegevens over de brug verzameld worden, voordat de berekeningen 
gemaakt kunnen worden. Omdat het een oude brug is, moet er in archieven worden gespit en dat is 
een tijdrovende klus. Het onderzoek is dus nog niet gestart en het komende half jaar worden er geen 
resultaten verwacht." 
Gezien de communicatie van Rijkswaterstaat met inwoners kan er geen reden zijn om de raad geen 
inzage te geven in alle correspondentie (brieven, mailberichten) met Rijkswaterstaat over de kwestie  
sluis 16 - vestiging logistiek centrum die er is en die nog komt. . Ik verzoek u daarom alle stukken op 
korte termijn voor de raadsleden ter inzage te leggen. 
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Kopie aan de raad 
 
 


